
Minnesanteckningar från brukarråd psykosvård och rättspsykiatrisk vård 2022-09-14 

Plats: Konferensrum 2, ingång 10, Akademiska sjukhuset 

Tid: Kl 13.30-15.00 

Närvarande:  Tarja-Leena Kirvesniemi, bitr verksamhetschef 

Linda Sundell, IFS 

Christine Mulligan, IFS 

Peder Granath, personligt ombud 

Pia Röjdeby, brukarinflytande samordnare 

Alexander Joneby, avdelningschef, psykosmottagning A 

Annika Lundberg, sektionsadministratör 

 

1. Mötet öppnas 

Tarja-Leena Kirvesniemi öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. BISAM (brukarinflytande samordnare) 

Ny BISAM-tjänst utannonserad för arbete i Norra länets psykiatri (regionen övertar 

WeMinds verksamhet 1 oktober 2022). Anna Thurang, avdelningschef och 

projektledare, ansvarar för rekryteringen. Pia Röjdeby kommer att delta på intervjuer 

av sökande.  

 

3. Genomgång av föregående minnesanteckningar från 220512 

Psykiatriveckan kommer att hållas digitalt vecka 45 och inte vecka 46 som tidigare 

planerats. Tema: ”Hur vill vi att psykiatrin utvecklas i framtiden”. Planering pågår.  

 

TV-skärmar i väntrummen på psykosmottagning A och B har uppdaterats. Även 

informationsbord i väntrummen har iordningsställt.  

Oklart vad som gäller för infotekets material efter att biblioteket har stängt. Pia 

Röjdeby undersöker och återkommer med information.  

I dagsläget oklart hur bibliotekets lokaler ska utnyttjas men planering pågår.  

IFS har framfört önskemål om att få tillgång till lokalen men vill även behålla 

brukarlokalen i bottenvåningen.  

 

4. Möte med IFS Gävleborg 

Linda Sundell informerar från möte med den nya föreningen IFS Gävleborg. Ansvarig   

verksamhetschef informerade om hur vården inom vuxenpsykiatrin är uppbyggd och 

organiserad i region Gävleborg. Enligt Linda fanns det flera saker som skulle kunna 

lyftas till region Uppsala, bl a formerna för samarbete kring brukarinflytandefrågor, 

dialogmöten med representanter från kommunerna, vuxenpsykiatrin och 

primärvården och patientforum. 

 



5. NECT utbildning  

Christine Mulligan berättar om den NECT-utbildning hon har påbörjat och hur det har 

fått henne att förstå hur mycket man som patient/brukare påverkas av 

stigmatisering. NECT är en metod för att minska och handskas med 

självstigmatisering och förhindra försämring. Christine är mycket nöjd med denna 

utbildning och vill rekommendera den till andra brukare. Beslutas att information om 

NECT ska läggas in på TV-skärmarna i väntrummen.  

 

6. Personligt ombud 

Peder Granath informerar om att den 1 oktober 2022 övergår ansvaret för personliga 

ombud till kommunen. Lokalerna kvarstår på Dag Hammarsköldsväg 13 men det 

kommer att bli nya telefonnummer och mejl-adresser.  

 

7. Prospect (Schizofreniförbundet) 

Linda Sundell informerar om Prospect-utbildningar och framtaget studiematerial för 

personer med psykisk sjukdom/funktionsnedsättning, anhöriga och profession. 

Linda utbildar sig för att leda utbildning ”Prospect för Familj och vänner”. Linda 

skickar mer information till Alexander Joneby som får kolla om intresse finns för 

denna utbildning. 

 

8. Informationsbroschyr 

Arbete pågår med att ta fram innehåll i informationsbroschyren. Två möten har 

hållits och till nästa möte den 18 oktober ska texter vara skrivna och sammanställas. 

Förslaget kommer sedan att skickas ut till avdelningscheferna för synpunkter. Mer 

information ges på nästa brukarråd den 2 november. 

 

9. Sommarsituationen 

Tarja-Leena Kirvesniemi informerar om hur det har fungerat på våra enheter under 

sommaren.  

 

10. Nästa möte 

Nästa brukarrådsmöte hålls digitalt den 2 november kl 13.30-15.00. 

 

Mötet avslutas. 

 

   

Annika Lundberg  Tarja-Leena Kirvesniemi 

Sekreterare   Bitr verksamhetschef 


